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Sogada Sylxdl

Algerian dialect and its relationship with Warsh narration - The dialect of the Djelfa
region and its surroundings as a model -

Abstract:

Arabic speakers communicate with each other in the Arab countries in the vernacular, and this language
may vary from place to place.

It is not hidden from students that connection between colloguial language and classical language and its
variations, as well as its connection to Qur'anic readings. Therefore, through this research titled:
"Algerian colloquial and its connection to the Warsh narration, the dialect of the Djelfa region and its
suburbs as a model," we aim to elucidate the connection of the Djelfa region's dialect with the Warsh
narration.

Keywords: Colloquial language - Dialect - Classical language — Dialect of Djelfa - Warsh narration -
Connexion.

Dialecte algérien et sa relation avec la narration Warsh - Le dialecte de la région de Djelfa
et ses environs comme modele-

Résumé :

Les locuteurs arabes communiquent entre eux dans les pays arabes en utilisant le langage vernaculaire, et
cette langue peut varier d'un endroit a l'autre.

Il n'est pas caché aux étudiants que la relation entre la langue familiere et la langue classique ainsi que ses
variations, et son lien aussi avec les lectures coraniques. Par conséquent, a travers cette recherche intitulée
"La langue familiere algérienne et sa relation avec la narration de Warsh, le dialecte de la région de Djelfa
et de ses environs comme modele”, nous visons a montrer le lien du dialecte de la région de Djelfa avec la
narration de Warsh.

Mots clés : Langue familiére - Dialecte - Langue classique - Dialecte de Djelfa - Narration de
Warsh - Connection.
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